



Region Danmark  
[www.nadanmark.dk](http://www.nadanmark.dk)

# OSR rapport

Område: <b>København</b> Servicerer Bornholm, Nordsjælland og København	Post adresse: <b>c/o Linie 14</b> <b>Blågårdsgade 14</b> <b>2200 København N</b>	Dato: <b>23.10.2014</b>
--	---	-------------------------

## Bestyrelse:

Formand: <b>Ledig post</b>	Næstformand: <b>Ledig post</b>
Sekretær: <b>Helene W</b>	Kasserer: <b>Pia</b>
OSR: <b>Thomas W</b>	OSS: <b>Ledig post</b>

## Underkomiteer:

H.I. Formand <b>Dan A</b>	O.I. Formand: <b>Sanne F</b>
Litteratur: <b>Dorrit</b>	Helpline: <b>Jadikar</b>
Internet Ansvarlig: <b>Rud</b>	Konventformand: <b>KOKNA 22</b> <b>Valg i november, Lars RS er opstillet for</b> <b>tredje år i træk.</b>

## Grupperne:

Antal GSR på OSK mødet: <b>Gennemsnit mellem 5-7</b>	Hvor mange grupper i området: <b>40 pt., et fald på 3</b>
Hvilke byer:  <b>Helsingør, Hillerød, Brøndby, Herlev, Valby, Køge, Roskilde, Frederiksværk, Albertslund, Birkerød, Aakirkeby, Allinge,</b>	

## Områdes økonomi:

Bankbeholdning: <b>31.022,60</b>
Kontant: <b>4.915,00</b>
Evt. andet omkring økonomi: Området står overfor udgifter til indkøb af ny

bærebær pc til sekretær mm. og projektor som kan anvendes af bla. OI til fremføring af OI PowerPoint, bruges til workshops, KOKNA mm.

Konventbeholdning: **34.920,00**

Underkomiteer: H.I.: **225,00** O.I **0,-** Internet : **0,-** Litteratur: **15.738,31**

Hvor meget har grupperne doneret siden sidst:

**2013: 31.661,- / 2014 17.515,- / KOKNA21 65.939,91/ BOKNA 5.000,-**

Samlet årlig donation 2014 til RSK: **50.000,-** Donation til NAWS: **10.040,-**

OSK:

### **Hvordan fungere OSK:**

Meddelelser fra bestyrelsen?

Der mangler betroede tjenere i vores Område Service Komite (OSK). Der mangler Formand 2år., Næstformand 1 ½ år og OSS'er Område service suppleant 2 års cleantime.

Opbakning vedr. donerede midler fra NA grupperne i vores område som dækker Nordsjælland, Bornholm og København. KUN GANSKE FÅ, EN TIL TO GRUPPER DONERE SÅ HVOR HAVNER GRUPPERNES PENGE?

Der blev talt om donationer i forhold til digitale medier – eksempelvis Mobilepay og swip. Dette grundet manglende donationer som også kan skyldes, at mange bruger kortbetaling i vore tid.

Der spørges om udfordringer i forhold til mobilepay? Der er mange fordele og ulemper. Der kan forekomme konflikter i forhold til principper og traditioner. En mobilepay konto vil skulle være tilknyttet en person. OSK tager det med til næste RSK-møde.

Der stilles spørgsmålstejn ved hvorfor der kun sidder 5 GSR'er ud af 40 grupper? Hvorfor daler donationerne?

Erfaringer fra andre område service komitéer er, at litteratursalg sker midt i et OSK møde. I New York får man sin litteratur til sidst på et område service møde – efter man har deltaget.

Der bliver stillet forslag om at flytte litteratursalget til efter OSK mødet? Dette tages med ud til grupperne. Dette besluttet på næste OSK møde!

GSR / GSS ér oplyser, at nogle gruppers regnskaber sejler? Der ønskes retningslinjer for hvor og hvordan kassen skal opbevares eller kan tilses på forlangende?

Der svares at det er hver gruppes ansvar, hvordan økonomien kører og kontrolleres. Vi kan ikke blande os i hvordan andre gruppers økonomi kører. Husk evt. Regnskabsark og bed om at se regnskabet og kassebeholdning.

**Grupper er selvstyrende JA, men undtagen når det berøre andre grupper og NA som heldhed!**

## **Underkomiteer / udvalg:**

### **Orientering fra Udvalg for OI (formand)**

5. oktober kommer der en fra område syd-danmark Frank Kolding og holder et oplæg ang. Hvilke områder skal vi start på og hvordan? OI står for offentlig Informationsudvalg. Det kan også vedrører oplysning til anden offentlighed – eksempelvis presse, radio og tv.

### **Orientering fra Udvalg for HI (formand)**

Dan fra HI. HI har klaret sig for kr 2000 . Vi er blevet kontaktet af Horserød i Helsingør om vi vil komme og lave HI , men Dan melder at han ikke kan. På nuværende tidspunkt kan vi ikke varetage denne tjans. Har fået en henvendelse fra en præst om HI møde i Vestre fængsel. Der er lavet aftale i næste måned. Der har tidligere været hindringer i dette samarbejde. På Hersted Vester er det ved at udvikle sig til en kaffe klub, Dan har været der i 6 år og påtænker snarest at stoppe. Der mangler virkelig opbakning til HI. Dan har kørt det alene i mange år. Hvis Herstedvester starter behandling op igen, får de tilbuddet om at kontakte Dan. Der mangler kræfter I HI. Dan kan kontaktes på mail - Der ytres ønske om generel oplysning om hvad HI indebærer. Der påtænkes også opstart af kvindemøde på Blegdammen. Det skal med ud i grupperne at der mangles kræfter I HI. Det forslås at der på hjemmesiden opstilles kort hvad HI omhandler. Der henvises til pamfletten. Stempler til brug ved stempelmøder kan forsat købes ved henvendelse til formand.

### **Litteratur Udvalg**

Alt ok – Der er aftalt at der skal overføres kr. 10.000 til OSK. Dette gøres sammen med Kassereren. Prisen på vejledning i Trinarbejde er sat ned til kr. 40.

**Webmaster / Internet:** Områdets side opdateres kun med aktuelle mødelister og ansvarlig deltager ikke aktivt på OSK møderne, dette har stået på i 3 år. Området vil i fremtiden tage stilling til webmaster funktionen. Området har besluttet, at overgå overgå fuldt ud til den nye RSK NA officielle hjemmeside. Men vil gerne have en udsending fra RSK IU til området for info. Vedr. Evt. Overgangs proces og betydning.

Det oplyses endvidere at grupperne SKAL VÆRE opmærksom på, at alle møder skal melde tilbage til RSK IU v. Mødelisteansvarlig om de stadig skal figurere på listen. Grupperne skal melde tilbage inden den 25. Oktober. ELLERS SLETTES DE MØDER SOM IKKE MELDER TILBAGE.

**Helpline:** Ansvarshavende gik af i dec. 2013 og ny tiltrådte. Helpline fungerer! (se evt. betroede tjenere øverst i rapport).

### **Events i området:**

Der blev 5. Oktober afholdt en OI workshop.

NA gruppen "Frihed" afholder julemøde lørdag d.6 december. Kl.14.00-16.00

**Se / hent flyers til disse events på [www.nadanmark.dk](http://www.nadanmark.dk)**

### **Hvad ønsker vi af RSK:**

Diskussion af service strukturen - herunder service konferencen - i fremtiden:

**Skal vi overhovedet have en service conference?** Området stemte for!

**Området stemte enstemmigt JA til bevarelse af Service Konferencen.**

Området kan ikke på nuværende tidspunkt tage stilling til de sidste tre spørgsmål grundet tidsmangel på mødet og mener det vigtigste i første omgang må være om denne skal bibeholdes for så efterfølgende, at tage stilling til hvilken form / konstellation en sådan skal være i.

**Hvad skal den i så fald indeholde?** Ikke diskuteret

**Skal den være lokal eller landsdækkende?** Ikke diskuteret

**Geografisk placering af SK - turnus eller fast sted?** Ikke diskuteret

**RSK møder 2015:** Området byder ind som ansvarlig for afholdelse i November 2015

Andet:

**GSR / GSS `er, gav OSR og GSS ér for området mandat til afstemning på gruppernes vejene til den kommende RSK weekend i november.**

I kærlig service og fællesskab

---

OSR Thomas W / OSS ledig post

